
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Per-Samuel Nisser rörande 
bostadsförsörjningsprogram från Agne Sandberg (v).

”Många kommuner med bostadsbrist går i sommar en match med klockan för att anta riktlinjer för 
bostadsförsörjningen. Annars riskerar de gå miste om regeringens nyinstiftade byggbonus som i år 
uppgår till 1,85 miljarder kronor.....Ett villkor för tilldelning är att fullmäktige i den sökande 
kommunen har antagit riktlinjer för bostadsförsörjningen." (Direktciterat ur Dagens Samhälle , nr 26, 
8 juli 2016). 

Min fråga till Per-Samuel Nisser: Har vi inom Karlstad kommun tagit fram ett nytt 
bostadsförsörjningsprogram, vars vikt framhållits vid flera av fullmäktiges möten under senaste året?

Karlstad den 16: augusti 2016

Agne Sandberg, för Vänsterpartiet i Karlstad


